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Protokoll Bromma pensionärsråd  

onsdag den 14 februari 2024 

 

Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns.  

 

Genomgång av närvaro 

Närvaro gicks igenom.  

 

Justering av protokoll 

Karin Hanqvist och Eva Lindencrona utses att justera protokollet. 

 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

Tillgänglighetsfrågor 

Rådet ställer frågor vilka bestämmelser som finns gällande 

återplantering av träd i stadsdelen och har frågor om ett visst 

område. Förvaltningen ber att få återkomma gällande det specifika 

området.  

 

Rådet önskar framföra att snöröjning samt sandning har fungerat väl 

i stadsdelen under vintern. Dock ställer de sig undrande till varför 

snölasterna dumpas vid kvartershörn och inte vid särskild plats som 

tidigare år. Förvaltningen tar med frågan men kan konstatera att det 

är trafikkontoret som har ansvaret. 

 

Tema- Fleråringen  

Vendela Juberg, verksamhetscontroller, håller en presentation 

gällande avdelning äldreomsorgs fleråring.  

 

Stadsdelsnämndens sammanträde 22 februari 2024 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 

synpunkter kring följande: 

 

Rådet tillstyrker medborgarförslagen.  

 

Ärende 5: Verksamhetsberättelsen med bokslut 2023 

BRO 2024/34 

Rådet framför en övergripande synpunkt gällande strukturen på 

verksamhetsberättelsen. De framför att det är fel tempus då det står 

vad som planeras istället för vad som har gjorts. Förvaltningen 

besvarar hur verksamhetssystemet som berättelsen skrivs i är 

uppbyggt.  

 

Rådet konstaterar att kontinuiteten i hemtjänsten minskat. Detta 

finner rådet ytterst beklagligt. Förvaltningen beskriver 

bakomliggande orsaker till att det sett ut så under året.  

Rådet finner det glädjande att fler använder fixartjänsten.  
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Protokoll Bromma pensionärsråd  

onsdag den 14 februari 2024 

 

Rådet önskar även att förvaltningen skulle förtydliga, under punkten 

kommunikation och information, att förvaltningen använder sig av 

vårdcentraler för att sprida information om äldreomsorgen. 

Rådet konstaterar även att avdelning äldreomsorg redovisat en 

budget som gått med ett litet överskott.  

 

Ärende 7: Planeringsråd i Bromma  

BRO 2024/65 

Rådet ställer sig undrande till hur äldreperspektivet kommer att 

bevakas i detta planeringsråd. Förvaltningen beskriver att det 

kommer finnas representanter från äldreomsorgen i rådet.  

 

Ärende 19: Svar på medborgarförslag gällande inventering av 

samlingslokaler 

BRO 2024/23 

Rådet tillstyrker förslaget.  

Rådet framför att de har svårt att hitta lokaler för deras 

medlemsmöten och välkomnar en kartläggning för att de ska kunna 

nyttja lokalerna.  

Förvaltningen beskriver att lokalerna kommer finnas på en hemsida. 

 

Förvaltningens rapport   

Avdelningschef Caroline Blomberg-Ohlström beskriver det som är 

pågående inom avdelning äldreomsorg och förvaltningen:  

 Pågående arbete med fleråringen  

 Omställningen till heltid som norm kräver stora resurser 

inom avdelningen 

 Avdelningen annonserar efter en tjänst som MAR/AKA. 

Tjänsten är en kombinationstjänst med Hässelby-Vällingby 

stadsdelsförvaltning. Avdelningen söker även en HSL- 

utvecklare  

 Avdelningen ser att det finns utvecklingsområden inom 

målen kopplade till miljö och hållbarhet och då främst 

ekologisk mat. Avdelningen har gett ett utredningsdirektiv 

till miljösamordnare för att kartlägga de bakomliggande 

orsakerna till att avdelningen inte når målet 

 Förvaltningen fokuserar på krisövningsarbete  

 Förvaltningen förbereder aktiv platsaktivering som ska 

genomföras under sommaren. Samtliga avdelningar inom 

förvaltningen kommer vara involverade  

 

Rådets rapporter 

Rådet informerar att de kommer engagera sig i boendeplanen samt 

att de kommer att följa upp förvaltningens verksamhetsplan mer 

systematiskt under året 
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Skrivelser 

Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

Inget att notera.  

Övriga frågor 

Inget att notera.  

 

Nästa sammanträde 

Onsdag 14 mars 14.30 

 

 

 


